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آبفا مازندران حائز رتبه اول رشد 
در ارزیابی عملکرد داخلی وزارت 

نیرو شد

توسعه  و  برنامه ریزی  معاون  رنجبر  احمد   
این  اعلام  با  گفتگویی  در  سرمایه گذاری شرکت 
خبر اظهار داشت: ارزیابی عملکرد شرکتهای آب 
و فاضلاب کشور با استانداردهای وزارت نیرو هر 
یکسال  عملکرد  آن  و طی  برگزار می شود  ساله 
گذشته شرکتها مورد بررسی ، سنجش و ارزیابی 
عملکرد  ارزیابی  در  افزود:  وی  گیرد.  می  قرار 
شرکت های آب و فاضلاب کل کشور طی سال 
با کسب  مازندران  فاضلاب  و  آب  ۱۴۰۰، شرکت 
۸۷۶ امتیاز نسبت به سال ۹۹ که ۷۹۵ امتیاز را 
داشت از رتبه ۲۹ به رتبه ۱۳ ارتقاء یافت و با ۱۶ پله 
صعود از سطح ۳ به سطح ۲ رسید و به این ترتیب 
رتبه اول رشد را در سطح شرکتهای آب و فاضلاب 
کشور به دست آورد. رنجبر ارزیابی عملکردها را در 
۴ حوزه اعلام کرد و گفت: ارزیابی ها در حوزه های 
ذینفعان کلیدی، مالی، فرایندهای کلیدی و رشد و 

یادگیری صورت گرفت.

بازدید استاندار گلستان از پروژه 
۴۸۸ واحدی آرامش گرگان

استاندار گلستان گفت: در راستای اجرای طرح 
نهضت ملی مسکن و خانه دار شدن همه کارکنان 
تعاونی جهش تولید مسکن در تمام دستگاه های 
اجرایی تشکیل می شود. به گزارش روابط عمومی 
بنیاد مسکن گلستان علی محمد زنگانه در حاشیه 
بازدید از پروژه ۴۸۸ واحدی آرامش گرگان در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: برای سرعت بخشیدن به 
تولید مسکن و خانه دارشدن تمامی اقشار، تعاونی 
جهش تولید مسکن در تمام دستگاه های اجرایی 
دستگاه ها،  همان  اراضی  از  تا  می شود  تشکیل 
کارکنان هر دستگاه دارای مسکن شوند.این شیوه 
بشکل ضوابط و قانون انجام می شود تا مشکلی 
برای فرد و یا ارگانی پیش نیاید. وی تصریح کرد: 
برای نهادها و سازمان هایی مانند نیروهای انتظامی 
هستند  برخوردار  کارمند  بیشتری  تعداد  از  که 
تلاش داریم با سرعت بیشتر و برنامه ویژه این 
مشکل را حل کنیم.استاندار گلستان خاطرنشان 
تولید مسکن در  کرد: استان گلستان در حوزه 
راستای اجرای طرح نهضت ملی مسکن در کشور 
رتبه خوبی دارد و در حال حاضر با توجه به اینکه 
تعهد دو ساله ما در حوزه مسکن روستایی ۱۴ 
برای  بوده، هماهنگی لازم  واحد مسکونی  هزار 
انعقاد قرارداد بیش از این تعهد فراهم شده است. 
واحد  هزار  از ۸  بیش  همچنین  داد:  ادامه  وی 
مسکونی نیز از مرحله فونداسیون تا اجرای سقف 
رئیس  دوم  سفر  در  که  بوده  انجام  مرحله  در 
جمهور به استان گلستان سه هزار واحد از آنها 
به بهره برداری می رسد. زنگانه گفت: موانع تامین 
زمین در حوزه نهضت ملی مسکن در شهرها نیز 
در اکثر شهرها رفع شده و بیاری خداوند و اهداف 
تعیین شده بیش از ۳۰ هزار واحد مسکن شهری 
می شود.  احداث  چهارساله  اول  دوره  در  نیز 
بافت فرسوده شهری در  به وجود  با اشاره  وی 
رفع  و  تامین مسکن  بیان کرد:  استان گلستان 
حاشیه  در  غیررسمی  سکونتگاه های  فضاهای 
شهرها و بافت های فرسوده از جمله اولویت ها و 
اهداف ما در حوزه بافت فرسوده شهری بوده و 
امید داریم با بسته های تشویقی دولت و وزارت 
مسکن  حوزه  همچون  بتوانیم  شهرسازی  و  راه 
روستایی در مسکن شهری نیز در کشور پیشرو 
حال  در  کرد:  ابراز  گلستان  استاندار  باشیم. 
حاضر استان گلستان در حوزه پروژه نهضت ملی 
مسکن شهری در کشور رتبه ۱۲ را دارا بوده که 
اگر شهرداریها اطلاعات موجود خود را در سامانه 
موردنظر ثبت نمایند، گلستان به رتبه پنجم ارتقا 
خواهد یافت. وی گفت: با چشم اندازی که در 
پایان  تا  سال ۱۴۰۲ در حوزه مسکن دیده شده 
سال دوم تعداد دو هزار واحد مسکن شهری و 
بیش از ۶ هزار واحد مسکن روستایی در استان 
به بهره برداری می رسد. زنگانه ابراز کرد:مقدمات 
تامین زیرساخت و زمین در شهرهایی که زمین 
موردنیاز تدارند در حال پیگیری بوده و قرار است 
در حوزه تامین زمین یک سوم از منابع را وزارت راه 
و شهرسازی و یک سوم را وزارت نیرو تامین نموده 
و مابقی هم از طریق دستگاه های اجرایی دیگر 
تامین نماییم که در مرحله نخست وزارت نیرو و 

راه و شهرسازی منابع خود را ترزیق می کنند.

در دومین روز از هفته                      
محیط زیست  انجام شد ؛

افتتاح خانه محیط زیست در 
رضوانشهر 

در دومین روز از هفته محیط زیست هجدهمین 
شهرستان  در  گیلان  استان  زیست  محیط  خانه 
رضوانشهر با حضور مدیرکل حفاظت محیط زیست 
سایر  و  شهر  شورای   ، ،شهردار  ،فرماندار  گیلان 
اداره  الهه کلانتری رئیس  افتتاح شد.   مسئولین 
آموزش و مشارکت های مردمی حفاظت محیط 
 ۱۷ چهارشنبه  روز  صبح   : گفت  گیلان  زیست 
هفته  از  روز  دومین  با  مقارن   ۱۴۰۲ خردادماه 
زیست  ، هجدهمین خانه محیط  زیست  محیط 
استان گیلان در خانه خلاقیت و نوآوری شهرداری 
رضوانشهر با حضور فرماندار ، مدیرکل حفاظت 
محیط زیست ، معاونت محیط زیست انسانی، 
فرمانده یگان ، رئیس و کارشناسان اداره آموزش و 
مشارکت های مردمی ، بخشداران ، رئیس و اعضا 
شورای اسلامی رضوانشهر ، اعضا کارگروه پسماند 
آموزان  و دانش  اولیا  از  این شهرستان و جمعی 
و کودکان افتتاح شد. »حمزه عشوری « مدیرکل 
حفاظت محیط زیست استان در آیین افتتاح خانه 
سازمان  :هدف  گفت  رضوانشهر  زیست  محیط 
محیط زیست در سطح کشور و به تبع استان گیلان 
نهادینه کردن فرهنگ حفاظت از محیط زیست با 
استفاده از ظرفیت خود مردم است تا با این اقدام 
هم شرایط حفاظت از حوزه محیط زیست فراهم 
شود و هم حساسیت های عمومی در میان مردم 
برای حفاظت از این حوزه بیشتر شود. وی افزود : 
در این راستا ایجاد خانه های محیط زیست یکی از 
بسترها و زمینه های مطلوب مردمی سازی فعالیت 
از  حوزه محیط زیست است، استان گیلان یکی 
استان های موفق در رابطه با راه اندازی این خانه های 
محیط زیست بوده تا با راه اندازی خانه های محیط 
زیست بتواند از این ظرفیت استفاده نماید . »سید 
نیز  فرماندار رضوانشهر   » میرمحله  نادر صفوی 
در این مراسم ضمن تبریک هفته محیط زیست 
از زحمات مدیرکل و مجموعه همکاران  و تقدیر 
حفاظت محیط زیست بویژه رئیس پرتلاش اداره 
حفاظت محیط زیست شهرستان رضوانشهر گفت 
و  از محیط زیست وظیفه ای عمومی  : حفاظت 
خانه محیط  افتتاح  و  می آید  به حساب  همگانی 
زیست در راستای مردمی سازی فعالیت های این 
حوزه است، موضوعی که با راه اندازی و تأسیس 
خانه های محیط زیست در دستور کار قرار گرفته 
است.وی با بیان اینکه این خانه های محیط زیست 
در راستای احصای مشکلات زیست محیطی در 
سطح شهرستان با استفاده از ظرفیت خود مردم 
ایجاد می شوند، عنوان کرد: مردم مشکلات زیست 
محیطی را با این خانه های محیط زیست در میان 
می گذارند و در این خانه ها نیز آنها را به اداره محیط 
زیست اعلام می کنند.  » رضا رسولی « شهردار 
رضوانشهر نیز در این مراسم اظهار کرد: یکی از 
دغدغه های مدیریت شهری رضوانشهر توجه به 
توسعه پایدار شهری در حوزه محیط زیستی است، 
زیرا اگر محیط زیست سالم در شهر وجود نداشته 
باشد، شهروندان با وجود سطح بالای توسعه یافتگی 
نیز آسایش و آرامش نخواهند داشت. وی گفت: 
پاک  شهری  مدیریت  بزرگ  رسالت های  از  یکی 
شهرداری  است؛  هوا  و  آب  و  زمین  نگه داشتن 
سطح  در  مهم  این  تحقق  منظور  به  رضوانشهر 
شهرستان پیشگام است و امیدوارم با مساعدت 
اداره کل محیط زیست استان و شهرستان بتوانیم 

در حوزه زیست محیطی قدم های مثبتی برداریم.

احداث سوختگیری هواپیمایی 
فرودگاه شهرستان کلاله با جدیت 

در حال پیگیری و انجام است
مدیر عامل شرکت ملی پخش فراورده های نفتی 
ایران از روند اجرای پروژه سوختگیری هواپیمایی 
گزارش  کرد.به  بازدید  کلاله  شهرستان  فرودگاه 
فراورده های  پخش  ملی  شرکت  عمومی  روابط 
نفتی منطقه گلستان، در این بازدید علی اکبر نژاد 
علی، مدیر عامل شرکت ملی پخش فراورده های 
نفتی ایران بر جدیت و پیگیریهای مستمر جهت 
اجرای پروژه تاکید کرد و افزود: اعتبارات لازم برای 
احداث واحد سوختگیری هواپیمایی فرودگاه کلاله 
که جز مصوبات دولت می باشد تخصیص داده 
شده است و پس از اتمام مراحل نقشه برداری و 
جانمایی تجهیزات، مراحل اجرایی با شدت و قوت 

انجام خواهد شد.

توربین واحد ۳۱۵ مگاواتی شماره ۶ نیروگاه رامین 
اهواز پس از نصب پره های ساخت ایران مجددا به 

شبکه سراسری برق کشور متصل شد.
محسن حافظی مدیرعامل نیروگاه رامین اهواز با 
مگاواتی  واحد ۳۱۵  توربین  گفت:  خبر  این  اعلام 
شماره ۶ این نیروگاه در اوایل اسفندماه سال گذشته 
از ناحیه پره های استیج ۲۷و ۲۸و ۲۹ دچار شکستگی 
جهت  شدیم  ناگزیر  و  شد  جدی  های  آسیب  و 
جلوگیری از آسیب های بیشتر این واحد تولید برق را 

از مدار خارج کنیم.
حافظی گفت: پره های این نوع توربین ها فشار 
۲۴۰ اتمسفری و حرارت ۵۴۰ درجه سانتیگرادی را می 
بایست تحمل کنند که دارای متریال ،ساختار فنی 
و تکنولوژی خاصی هستند که تاکنون در کشورهای 

بلوک شرق تولید می شدند.
به  اعتماد  اهواز گفت:  رامین  نیروگاه  مدیرعامل 
سایر  به  وابستگی  کامل  قطع  و  ایرانی  سازندگان 
بویژه  و  نیرو  وزارت  رویکردهای  از  کشورها همواره 
صنعت برق حرارتی بوده و ما نیز بر همین اساس 
ساخت و تعویض این پره ها را به شرکت تعمیرات 
و  نصب  از  پس  و  نمودیم  واگذار  ایران  نیروگاهی 
موفقیت  با  توانستیم  تخصصی  تنظیمات  اجرای 
این واحد تولید برق را راه اندازی و مجددا به شبکه 

سراسری برق کشور متصل نماییم.
استیج شماره  های  پره  پروژه  این  در  گفت:  وی 
۲۷ تعویض شده و پره های استیج شماره ۲۸ و ۲۹ 
مورد ترمیم و اصلاح قرار گرفتند. حافظی همچنین 
از ساخت و نصب پره های استیج ۲۹ برای اولین بار 
در ایران برروی روتور IP  رزرو این نیروگاه  خبر داد 
که هم اکنون در شرکت تعمیرات نیروگاهی ایران در 

حال انجام است.
حافظی با اشاره به آغاز فصل گرما و پیک مصرف 
برق در جنوب کشور گفت: خرید و انتقال این نوع 
پره ها با توجه به شرایط  تحریمی ، قیمت هنگفت و 
پروسه زمانی تامین آنها باعث عدم راه اندازی بموقع 

این واحد نیروگاهی می شد که احتمالا بیش از ۸ ماه 
بطول می انجامید در حالی که پروسه ساخت، نصب 
و راه اندازی این واحد نیروگاهی با تکیه بر دانش و 

تخصص ایرانی حدود ۳ ماه طول کشید.
مدیرعامل نیروگاه رامین اهواز جلوگیری از خروج 
ارز از کشور، حمایت و تکیه بر توانمندی ایرانی ، 
کاهش زمان تعمیرات و راه اندازی سریعتر این واحد 

۳۱۵ مگاواتی را مهمترین دستاورد این روی پروژه 
دانست و اظهار امیدواری نمود شاهد تولید پایدار 
انرژی برق توسط این  واحد تولیدی بویژه در تابستان 

و پیک مصرف برق سال جاری باشیم.
وی همچنین افزود : نیروگاه های حرارتی بیش از 
۹۵ درصد برق کشور را تولید می کنند که با سختی 
ها و هزینه های هنگفتی صورت می پذیرد و از  مردم 

و صنایع می خواهیم که با صرفه جویی در این انرژی 
حیاتی صنعت برق حرارتی را همراهی کنند تا بتوانیم 
نیاز مردم و شبکه سراسری برق کشور را تامین کنیم.
واحد   ۶ با  اهواز  رامین  نیروگاه  است  بذکر  لازم 
و  است  کشور  بخاری  نیروگاه  بزرگترین  تولیدی 
نقش مهمی در تامین برق مورد نیاز مردم، صنایع و 
پشتیبانی از شبکه سراسری برق کشور ایفا می کند.

با استفاده از پره های ایرانی صورت گرفت

وگاه رامین اهواز راه اندازی توربین ۳۱۵ مگاواتی نیر
اهواز – سید رسول محمدی : جلوگیری از خروج ۶۰۰ هزار یورویی ارز از کشور ) حدود ۳۶ میلیارد تومان(، حمایت و تکیه بر توانمندی ایرانی ، 

کاهش زمان تعمیرات و راه اندازی سریعتر این واحد ۳۱۵ مگاواتی مهمترین دستاورد این پروژه تخصصی بود.

پره های 
این نوع       

توربین ها 
فشار 240 
اتمسفری 
و حرارت 

540 درجه 
سانتیگرادی 

را می بایست 
تحمل کنند که 

دارای متریال 
،ساختار فنی 
و تکنولوژی 

خاصی هستند

با حضور  نماینده سازمان جهانی بهداشت WHO صورت گرفت
 افتتاح اتاق قرنطینه و ایزولاسیون در آسایشگاه خیریه کهریزک استان البرز

نماینده سازمان جهانی بهداشت ) WHO( و هیئت همراه ضمن افتتاح  اتاق 
قرنطینه و ایزولاسیون در آسایشگاه خیریه کهریزک استان البرز، با مدیران 
اجرایی آسایشگاه به گفتگو نشستند. نماینده سازمان جهانی بهداشت 
)WHO(ضمن افتتاح اتاق قرنطینه در ساختمان مراقبتی و توانبخشی 
سالمندان زن آسایشگاه، با دکتر رضا شهسواری معاون سلامت و 
توانبخشی و جمعی از معاونین و مدیران اجرایی این مجموعه، به 
گفتگو نشستند. رحیم تقی زاده مدیر واحد ارتقاء سلامت دفتر سازمان 
جهانی بهداشت در ایران ضمن ابراز خرسندی از خدمات آسایشگاه 
کهریزک گفت: آسایشگاه خیریه کهریزک استان البرز یکی از پیشرفته ترین 
مراکز نگهداری، مراقبت و توانبخشی در ایران به شمار می آید و در سطح بالایی 
قرار دارد و بی تردید و با تلاش های بی وقفه همکارانمان امروز شاهد موفقیت های بی شماری در 
زمینه ارائه خدمات به مددجویان و توانخواهان هستیم. وی در ادامه افزود: با تمام توان به دنبال ارتقای 
دسترسی به مراقبتهای بهداشتی فراگیر در مراکز مراقبتی توانبخشی شبانه روزی و ارتقای کیفیت زندگی 
برای سالمندان و افراد دارای معلولیت در همه گیری کووید ۱۹ در سالهای گذشته تا کنون بوده ایم.  شایان 
ذکر است با توجه به اعلام اداره کل بهزیستی استان البرز مبنی بر معرفی مراکز نگهداری و توانبخشی 
شبانه روزی که مجهز به اتاق قرنطینه هستند، در اول تیرماه ۱۴۰۱ بازدید میدانی از آسایشگاه خیریه 
کهریزک استان البرز توسط کارشناسان سازمان بهداشت جهانی، کارشناسان سازمان بهزیستی کشور و 
اداره کل بهزیستی استان البرز صورت گرفت که پس از بازدید  و اعلام نظرات،  آسایشگاه البرز حائز شرایط 
دریافت اقلام و تجهیزات اعطایی سازمان بهداشت جهانی شامل دستگاه ضدعفونی کننده فرابنفش، 
دستگاه اکسیژن ساز، ماشین لباسشویی،  دستگاه اتوکلاو، تخت بیمارستانی برقی، ویلچر حمام، تجهیزات 

حفاظت فردی و .. قرار گرفت و موفق به کسب سطح یک استاندارد سازمان بهداشت جهانی شد.

شهردار کرج :
فاز نخست پروژه پاکرود کرج به بهره برداری رسید

یک هفتم پروژه پاکرود به مساحت یک هکتار، که به منظور بهره برداری مردم 
از فضای حاشیه رودخانه کرج با رفع تصرف بستر رودخانه در دست اقدام 
بود با حضور مردم و مسؤولان افتتاح شد. مهرداد کیانی، شهردار کرج، 
در آیین افتتاح فاز نخست پاکرود، گفت: امروز با حضور مردم یک 
هفتم این پروژه معادل یک هکتار از پروژه عظیم پاکرود به طول یک 
کیلومتر به بهره برداری خواهد رسید . وی با اشاره به بازدید رییس قوه 
قضاییه از این پروژه، اضافه کرد: پیش از این پروژه فاز نخست پاکرود 
به صورت غیررسمی افتتاح شده بود، در این میان امیدواریم پروژه های 
متعدد عظیم دیگر مدیریت شهری در هفته های آتی به بهره برداری خواهند 
رسید. این مقام مسؤول تصریح کرد: تکمیل پروژه بزرگراه شمالی یکی از اقداماتی 
است که در دستورکار مدیریت شهری قرار دارد و به صورت جدی پیگیر اجرای آن هستیم و در دنیا و 
ایران میز کم نظیر قلمداد می شود.  وی اضافه کرد: متروی شهر کرج نیز امروز به صورت آزمایشی هرچند 
محدود فعال است و در آینده نزدیک نیز ایستگاه های جدیدی به آن اضافه خواهد شد.  در ادامه این 
آیین عمار ایزدیار، نائب رییس شورای شهر کرج، ضمن تشکر و قدردانی از زحمات شهرداران سابق در 
راستای اجرای پروژه پاکرود، گفت: امیدواریم روند تکمیل سایر فازهای پروژه با سرعت پیش برود. ایزدیار 
در ادامه اشاره کرد: تهران اجازه نمی دهد آب روخانه کرج به مردم این کلانشهر برسد اما سعی داریم با 
پروژه پاکرود حداقل از فضای سبز آن استفاده کنیم. نایب رییس شورای اسلامی شهر کرج نیز در این 
آیین گفت : امروز صیانت از رودخانه کرج به عنوان یکی از جلوه های دیدنی و طبیعی به مردم سپرده 
شده است. عمار ایزدیار افزود: بر همین اساس شهرداری کرج طرح زیست محیطی صیانت از رودخانه 
کرج را در قالب بوستان پاکرود آغاز کرده است. وی ادامه داد: احداث یک دریاچه مصنوعی در پایین 

دست رودخانه کرج و درحاشیه آزاد راه تهران – کرج در دستور کار قرار دارد.

سخنگو و نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج :
صیانت از رودخانه کرج به مردم سپرده شده است

از   امروز صیانت  نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت:  و  سخنگو 
رودخانه کرج به عنوان یکی از جلوه های دیدنی و طبیعی به مردم سپرده 

شده است.
عمار ایزدیار در آیین بهره برداری از فاز نخست تفرجگاه عمومی 
پاکرود در حاشیه رودخانه کرج که عصر شنبه با حضور اعضای 
شورای اسلامی شهر کرج، مدیران شهری ،اصحاب رسانه گشایش 
یافت از تمامی دست اندرکاران این مراسم و مدیران سابق و فعلی 
شهرداری که دست به دست هم دادند و این پروژه را که از مطالبات 
اجرا درآوردند قدردانی کرد و  به مرحله  بود  به حق شهروندان کرجی 
اظهارداشت:همه ما در هر جایگاهی که هستیم، به عنوان یکی از مطالبات به 
حق همشهریان پیگیری های لازم را صورت دهیم تا بخشی از حق آبه رودخانه کرج مجددا جاری شود 

که این رودخانه بتواند ادامه حیات دهد.
وی با اشاره به اینکه رودخانه یکی از موهبت های الهی است که مردم هر شهری آرزو دارند رودخانه 
ای از کنار شهرشان عبور کند، مطرح کرد: زیبایی شهرهایی مانند پاریس و اصفهان، به برکت وجود 
رودخانه هایی است که در کنارشان جریان دارد. امروز فاز اول پروژه پارکرود، در جایی که این رودخانه 

زیبا از کنار شهر کرج عبور می کند، به بهره برداری می رسد.
سخنگو و نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج تصریح  کرد: اگرچه تهرانی ها اجازه نمی دهند آبی 
از این رودخانه به شهر کرج برسد اما ما می خواهیم همشهریان حداقل از همجواری فضای سبز این 
شبه رودخانه استفاده کنند که این موضوع می طلبد همه ما در هر جایگاهی که هستیم، به عنوان یکی 
از مطالبات به حق همشهریان پیگیری های لازم را صورت دهیم تا بخشی از این حق آبه مجددا جاری 

شود که این رودخانه بتواند ادامه حیات دهد.

تبریز - فلاح: مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز گفت: به منظور پیشگیری 
از وقوع حوادث ناگوار، همه پیمانكاران برای فعالیت در حوزه جغرافیایی توزیع برق 

تبریز، باید دوره آموزشی ایمنی مورد تائید این شركت را گذرانده باشد.
عباس حسامی در خصوص اجرای برنامه های ایمنی، اظهار کرد: دستورالعمل 
ثابت بهره برداری مبنی بر رعایت اصول و مقررات ایمنی موقع فعالیت و عملیات 
در مجاورت تاسیسات و تجهیزات شبكه برقدار لازم الاجرا بوده و تمام پیمانکاران 

مکلف به اجرای آن هستند.

وی افزود: با توجه به این موضوع به منظور جلوگیری از حوادث و اتفاق ناگوار، تمامی افراد پیمانكار 
اعم از تابلو سازان، پیمانكاران ساختمانی و تاسیساتی بدون هیچگونه قید و شرطی برای فعالیت در حوزه 

جغرافیایی توزیع برق تبریز، بایستی دوره آموزشی ایمنی مورد تائید این شركت را گذرانده باشد.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز اضافه کرد: این شرکت آمادگی، تجهیزات، امکانات و نیروی 

انسانی ماهر برای برگزاری دوره های آموزش مسائل ایمنی برای افراد پیمانكار را دارد.
وی تاکید کرد: با توجه به حساسیت موضوع ایمنی در حفاظت جان افراد و شبكه، امید داریم پیمانکاران 

اقدامات لازم در این رابطه را انجام دهند. 

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز تاکید کرد
ضرورت اخذ گواهینامه دوره آموزشی ایمنی توسط پیمانكاران

یزد- صادقی مقدم- مدیرعامل برق منطقه ای یزد گفت راهکار 
در  اسدی  ابوالفضل  است.  وری  بهره  افزایش  پایدار  برق  تامین 
نشستی خبری تأمین برق موردنیاز صنایع را یکی از اولویت های 
جدی صنعت برق استان دانست و افزود: در سال گذشته هیچ مورد 
قطعی برق صنایع نداشتیم و صنایع استان مشمول دریافت پاداش 
کاهش مصرف شده اند. وی ادامه داد پیک نیاز مصرف استان یزد 
در سال گذشته به ۲۰۵۲ مگاوات رسید، و پیش بینی می شود این 
میزان در سال جاری به ۲۳۰۰ مگاوات افزایش یابد.   وی ظرفیت 
پست های انتقال و فوق توزیع استان را  ۱۳۵۰۰ مگاولت آمپر، طول 
مدار خطوط استان بیش از ۴۱۰۰ کیلومتر و ظرفیت نیروگاه های 
خورشیدی استان را ۹۴ مگاوات ذکرکرد. اسدی گفت: در تلاشیم که 
با مشارکت صنایع استان، برق مطمئن و پایداری را برای بخش های 

خانگی، تجاری و کشاورزی تأمین کنیم. 
وی با اشاره به برنامه ریزی وزارت  صنعت، معدن تجارت و وزارت 
نیرو در خصوص تأمین برق پایدار تابستان ۱۴۰۲، تصریح کرد: در 
این راستا هیچ گونه محدودیتی متوجه صنایع کوچک نمی شود، 
واحدهای صنعتی مستقر در شهرک های صنعتی نیز از ۲۰ خرداد 

تا ۱۷ شهریور، تنها یک روز در هفته از ساعت ۱۱ تا ۲۳ در مدیریت 
مصرف مشارکت می کنند و صنایع بزرگ نیز با جابجایی بخشی 
از بار مصرفی به ساعات غیر از اوج بار، به صنعت برق استان و 
کشور یاری می دهند.  این مقام مسئول همچنین خاطرنشان کرد: 
به مدار آمدن پروژه های پیک بار ازجمله پست ۴۰۰ کیلوولت مهرگان 
و نیروگاه خورشیدی ۱۰ مگاواتی ساغند، هماهنگی با صنایع برای 
گرم سال،  ایام  به  تعمیرات  و  تعطیلات  برنامه ریزی  و  جابجایی 
تأمین سوخت مولدهای اضطراری صنایع، برگزاری جلسات کارگروه 
کاهش پیک بار استان و پیگیری صنایع استان جهت تأمین بخشی 
از انرژی خود از طریق انرژی های تجدید پذیر، بخشی از اقدامات 

صنعت برق استان یزد برای پیک بار تابستان ۱۴۰۲ است.
وی با اشاره به تفاهم نامه وزارت نیرو و صمت و همچنین ماده ۴ 
قانون مانع زدایی از توسعه صنعت برق گفت: صنایع مکلف اند با 
هماهنگی این دو وزارت، نیروگاه های حرارتی و تجدید پذیر احداث 
کنند که به این منظور در استان یزد نیز شرکت های چادرملو، فولاد 
آلیاژی و سنگ آهن مرکزی ایران، احداث نیروگاه حرارتی را در دستور 
کار خود قرار داده اند.  دکتر اسدی با تأکید بر ماده ۱۶ قانون جهش 

تولید دانش بنیان، یادآور شد: در تلاش هستیم که تمامی صنایع 
اجرا  را  نیروگاه های خورشیدی  احداث  استان،  مگاوات  بالای یک 
کرده و علاوه بر اینکه مشمول تعدیل بها نمی شوند، باعث توسعه 
بیش ازپیش نیروگاه های خورشیدی شوند. در این زمینه شرکت های 
چادرملو، فولاد آلیاژی ایران و سنگ آهن مرکزی ایران با پیشتازی در 
این زمینه، تا قبل از پیک بار ۱۴۰۳ نیروگاه های خود را به بهره برداری 
شرکت  توانیر،  شرکت  با  همکاری  و  هماهنگی  وی  می رسانند.  
مدیریت شبکه و سازمان صمت به منظور مدیریت بار در پیک بار را 
یکی دیگر از اقدامات این شرکت عنوان کرد و با اشاره به بخشنامه 
هیئت وزیران افزود: با توجه به اجباری بودن تهیه برچسب انرژی 
کار  پایان  دریافت   ،۱۴۰۲ سال  از  جدیدالاحداث  ساختمان های 
ساختمان های در حال ساخت، منوط به رعایت مبحث ۱۹ مقررات 
ملی ساختمان است و در این صورت، مشمول تعدیل بها نمی شوند. 

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای یزد همچنین با تأکید بر اینکه در 
سال گذشته هیچ مورد قطعی برق صنایع بزرگ در استان رقم نخورد، 
افزود: برای صنایع همکار در مدیریت بار، پاداش در نظر گرفته شده 
است. وی در ادامه با تأکید به اهمیت همکاری رسانه ها درگذر موفق 
از پیک بار تابستان ۱۴۰۲، خاطرنشان کرد: برای تأمین نیاز رو به 
افزایش انرژی برق متقاضیان، ضمن لزوم توسعه مناسب ظرفیت 
نیروگاهی، اقدام برای افزایش بهره وری راهکاری پایدار خواهد بود. 
وی همچنین علاوه بر تشریح جزییات طرح پاداش صرفه جویی در 
بخش خانگی افزود: در سال جاری علاوه بر مشترکان زیرالگوی 
مصرف، برای مشترکین بالای الگوی مصرف که در مصرف برق خود 

صرفه جویی کنند نیز پاداش در نظر گرفته شده است.
گفتنی است طرح پاداش کاهش مصرف برق خانگی از ابتدای 
کلیه  و  می شود  اجرا  شهریورماه  پایان  تا  جاری  سال  خردادماه 
مشترکین، حتی مشترکین پرمصرف نیز می توانند با کاهش مصرف 

برق خود، تا ۲۰ برابر هزینه برق مصرفی پاداش دریافت کنند.
سرویس به موقع کولر، نصب سایه بان و تعویض پوشال کولر، 
رعایت دمای آسایش، استفاده از دور کند کولر به جای دور تند، 
خاموش کردن لامپ های اضافی و عدم استفاده از وسایل برقی 
پرمصرف در ساعات پیک بار باعث کاهش مصرف انرژی و دریافت 

پاداش مذکور خواهد شد.

راهکار تامین برق پایدار افزایش بهره وری است


